
 
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 23.11.2012 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
octombrie ,conform convocatorului înregistrat la nr.5436/19.11.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Stancana Gheorghe prezintă ordinea de zi modificată pe 
care o supune spre aprobare şi care este aprobată cu 11 voturi.  

1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 
2012. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 
 
            2.Proiect de hotărâre cu privire la alocarea  sumei de 7.000 lei pentru 
acordarea de cadouri preșcolarilor și   școlarilor din comuna Cungrea,jud.Olt, 
cu ocazia sărbătorilor  de Crăciun. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 
 

 3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea închirierii Băii comunale. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Stancana Gheorghe 
 
              4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie 
dl.Niți,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Niți:Cu primul și cu al doilea punct sunt de acord.Referitor la cel 
de-al treilea punct aș vrea să fie scoasă la licitație legală,cumpărătorul care 
va câștiga să nu vină cu fel și fel de îmbunătățiri și noi să nu mai încasăm 
nimic.La Dispensarul veterinar nu e subînchiriat?,cine plătește chirie? 
 Dl.primar:În hotărârea consiliului s-a specificat că e pentru activități 
veterinare. 
 Dl.Niți:Cu cadourile,noi aprobăm în fiecare an,dar suma de anul 
trecut,deși a fost mare ,cadourile au fost mici.Aș vrea să fac și eu parte din 
comisia care achiziționează aceste cadouri. 
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 Dl.Stancana:Poate o să ai o surpriză plăcută ca să vezi cum se umflă 
punga. 
 D-na Berbecaru:Anul trecut a fost mai puțin ca în toți anii.Mai se face 
serbare? 
 Dl.primar:De ziua comunei s-a întocmit un ștat de plată și în acești 
bani a rămas să se facă și o serbare la sfârșit de an.O să luăm legătura cu 
dl.Ghiță Porumbelul să facă repetiții. 
 Dl.Stancana:Noi o să încercăm să găsim și niște sponsorizări. 
 D-na Nuțu:Eu am știut dinainte că înainte de Parlamentare o să se 
aducă niște cadouri.De ce să ne asumăm niște merite?Nu e frumos să se facă 
propagandă în școli.De asta cred că ați cerut și numărul de copii. 
 Dl.Stancana:Dacă sunteți de acord,noi vă dăm cadourile și dvs. să le 
distribuiți. 
 D-na Nuțu:De la Consiliul Jud.Olt s-au alocat sume în calitate de 
ce?Vreau să văd ce sume s-au dat pe Oltmotor.Mi se pare aiurea să să se 
aloce numai firmelor la care sunt datorii la nivel local.Să vedem justificarea. 
 Dl.primar:Nu avem ce. 
 D-na contabil:Firma d-lui Niță nu ia nici un leu.Arieratele se iau în 
ordinea vechimii. 
 Dl.Stancana:Cine e Oltmotor? 
 D-na contabil:Firma d-lui Niță. 
 D-na Nuțu:Cungrea a luat cei mai mulți bani din județ,chiar mai mult 
decât orașele. 
 Dl.Stancana:Sunt lipsit de modestie și vă spun că undeva sus suntem 
și iubiți. 
 D-na Nuțu:Să vedem după alegeri.Mi-au venit mai multe idei în 
minte.Cu primul punct sunt de acord.La punctul doi ,dacă tot ați venit prin 
sat în gecile roșii,de ce nu ați venit la școală?Referitor la copilul sub doi 
ani,consider că serbarea se va face în clase și nu ar trebui să primească. 
 Dl.Stancana:Poate o să facem și aici. 
 D-na Nuțu:Dacă tot ați găsit omul,de ce să nu închiriați? 
 Dl.Stancana:Dacă nu e?Nu vă mai luați după gura satului. 
 D-na Nuțu:O fi Vicențiu?Nu comentez. 
 Dl.Stancana:Dacă totul se face corect,aveți ceva împotrivă? 
 D-na Nuțu:Vedeți în ce barcă se scaldă. 
 D-na Berbecaru:A mai fost închiriată doctorului. 
 Dl.Nicolescu:Ma bucur că am primit 5 miliarde vechi.Referitor la 
cadouri,Moș Nicolae a fost și înainte de paridele politice.Pe vremea lui  
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Ceaușescu când eram mici,erau moș Nicolae și Moș Gerilă.Îmi mențin 
părerea ,ca să le dăm un mic cadou și însoțitorilor.Câți credeți că o să 
fie.Mai mult de 10-15 nu sunt. 
 Dl.primar.Nu e bine și se iscă discuții ca în alți ani.Eu sunt un om 
cinstit și nu vreau să mi se aducă acuze că am micșorat pachetele. 
 Dl.Nicolescu:Cu cel de-al treilea punct,chiar și o casă nelocuită se 
degradează.Eu zic că indiferent de suma primită e bine că se menține 
clădirea.Comentariile dinainte nu-și au rostul. 
 D-na Dicu:Referitor la cadouri,suma este pentru elevi și nu mă 
interesează cu cine vine părintele.Pot să vin și eu cu un nepot,îi dați? 
 D-na Berbecaru:Născuții din 2010 cred că sunt vreo 11. 
 D-na Dicu:Vin și eu cu un nepot,dar nu se poate așa ceva. 
 D-na Berbecaru:În 2011 sunt 3 copii. 
 D-na Dicu:Sunt de acord cu închirierea,dar să se facă un contract 
legal,nu cum am luat eu plasă cu cel de la Romtrend.Cât e chiria? 
 Dl.Stancana:200 de lei.Se va face licitație. 
 D-na Dicu:Cât??,păi eu am avut 500 de lei. 
 Dl.Săndulescu:Aș vrea să vă explic tipologia legală.În prima etapă se 
scoate la licitație,apoi se trece la închirierea propriu zisă.Cine se înscrie,cât 
dă este treaba comisiei de licitatie care se formeaza prin dispozitia 
primarului.Zic să se facă în plic închis ca să nu mai existe dubii. 
 La deal există contract de subînchiriere cu acceptul Primăriei? 
 Dl.primar:Da 
 Dl.Tudosiea:Noi am luat hotărâre pentru dispensar veterinar,nu 
cârciumă. 
 Dl.Săndulescu:Dacă s-a facut un contract legal,nu se mai poate face 
nimic. 
 Dl.primar:Plătesc chiria și utilitățile. 
 Dl.Săndulescu:Recomand ordonatorului de credite  să încheie 
contractul pe o perioada mai mare.Cel care închiriază e dator să facă 
îmbunătățiri pentru crearea unui ambient ,să-și amortizeze cheltuielile și mai 
trebuie să și încasăm bani în buget. 
 Referitor la cadouri,anul trecut s-au făcut cadouri sub suma 
aprobată.Zic să aprobați și o marjă de 10 -15 pachete,că nu e mult. 
 Dl.Popa:Rectificarea e benefică și salutară,licitația zic s-o aprobăm,iar 
de restul se ocupă Primăria. 
 Dl.Tudosiea:Suma de 7000 de lei zic că e de ajuns.Dl.primar va căuta 
firme cu prețuri mici.Anul trecut zic că nu suma a fost mică,ci a fost prost 
gestionată. 
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 Se fac propuneri pentru prețul de pornire la închierierea Băii 
comunale.Dl.Tudosiea propune 400 de lei,d-na Berbecaru 600 de lei și d-na 
Dicu 800 de lei. 
 Dl.Săndulescu:Dacă punem un preț mare îl descurajăm pe cel care 
vine. 
 Dl.primar:nu știm încă nici destinația. 
 Dl.Stancana:Preduț Liviu a vrut să facă frizerie,ce profit să scoată? 
 D-na Dicu:Avem interes pentru o chirie mică? 
 Se supune la vot suma de 500 de lei și este aprobată cu 11 voturi 
pentru.În ceea ce privește durata închirierii pentru 5 ani sunt de acord 9 
consilieri,d-nele  Nuțu și Berbecaru sunt de acord pe 3 ani. 
 Celelalte două proiecte de hotărâri sunt aprobate cu 11 voturi pentru. 
 Se declară înschise lucrările ședinței. 
 
                               Președinte,                           Secretar, 
                         Gheorghe STANCANA        Gabriela ANDRONIE 

  
  
  
  
  
 
 
 


